
Zápis z porady vedení konané dne 20. 3. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Veselý, Bartošek, Novotná Buršíková, Malinka, Rebok, Kohoutková, 

Regner, Křenek, Dostál 

Omluveni: Matyska, Vičar 

1. Kontrola úkolů 

 Přepojování MeDiMedu – Křenek informoval o současném stavu, konkrétní termíny 

a jednotlivé kroky představí na kolegiu 3. 4. 2017. 

 Revize stavu optokabelové sítě – Rebok zpracovává vstupy do ucelené formy, cílem je 

popsat rozsah a stav sítě a kapacitu vláken.  

o Pro úplné stanovení degradace vláken nemáme dostatek srovnatelných měření. 

Primárně proběhne kontrola vláken, která vykazovala degradaci již při 

výběrovém měření před čtyřmi roky.  

o Rizikovými částmi sítě mohou být závěsné kabely a úseky nepokryté věcnými 

břemeny; inventura bude součástí zprávy.  

 Tajemnice společně s N. Buršíkovou stanoví termín krátkého semináře pro osoby 

pověřené letošními kontrolami z kontrolního systému.  

 Veřejné zakázky – investiční zakázky jsou sepsány, síťaři pracují na technické 

specifikaci. Tajemnice zdůraznila, že u každé akce musí být uvedena odpovědná 

osoba.  

 

2. Různé 

 Kohoutková informovala o přípravě aktualizovaná verze smlouvy o servisu 

s Magionem, po jejím sjednání budou následovat kroky k tržním konzultacím.  

 ESF má zájem o vytvoření požadavkového systému pro správu vlastních počítačů, 

kontakt na tajemníka ESF Slezáka předá Kohoutková Ročkovi.  

 Rebok připravuje pilotní provoz telekonferenčních „místností“ – každá fakulta má 

svoji, jedna je centrální pro celou MU. Ověří možnosti „sub-místností“. 

 Bartošek informoval, že poslanecká sněmovna schválila nové znění autorského 

zákona, návrhy na změnu zpoplatnění kopírek nebyly schváleny.  

 Návrh postupu obnovy a rozvoje wi-fi sítě MU v možnostech rozpočtu 2017 pošle 

během týdne Rebok kolegiu.  

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý  

      zástupce ředitele ÚVT MU  

 


